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PROTOKÓŁ Nr LXVII/2023 
z sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 29 czerwca 2023 r. 

odbytej w sali konferencyjnej Nakielskiego Ośrodka Kultury 

w Nakle nad Notecią w godz. 10.00 do 13.22 

 

 

Obradom przewodniczył:  Paweł Wiśniewski 

     Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią 

 

 

Protokołowała:    Marta Waszkiewicz  

   

 

 Otwarcia obrad LXVII Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski, który przywitał radnych, władze miasta, dyrektorów 

wydziałów i jednostek organizacyjnych, sołtysów i przewodniczących samorządów mieszkańców, 

radiosłuchaczy oraz wszystkie osoby, które obserwowały obrady sesji za pośrednictwem mediów. 

Poinformował, iż obrady są rejestrowane za pomocą urządzeń audiowizualnych w postaci nagrania obrazu i 

dźwięku.  

W chwili otwarcia sesji obecnych było 21 radnych, czyli wymagane quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał i wniosków. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.     

 

W nawiązaniu do otrzymanego przez radnych porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad 

Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż przed sesją Burmistrz Miasta i Gminy zgłosił wniosek 

o wprowadzenie do porządku obrad 2 dodatkowych projektów uchwał. Pierwszy projekt to projekt uchwały 

w sprawie utworzenia Związku Gmin Nakło nad Notecią – Łobżenica, drugi natomiast to projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia projektu Statutu Związku Gmin Nakło nad Notecią – Łobżenica.   

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem czy są jeszcze uwagi do przesłanego 

porządku obrad. 

Wobec braku innych wniosków w sprawie zmian do porządku obrad poddano pod głosowanie wniosek w 

sprawie wprowadzenia do porządku obrad pkt. 4 ee tj. projektu uchwały w sprawie utworzenia Związku 

Gmin Nakło nad Notecią – Łobżenica. 

„Za” wprowadzeniem do porządku obrad głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” 

nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poddał pod głosowanie wniosek w 

sprawie wprowadzenia do porządku obrad pkt. 4 ff tj. projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu Statutu 

Związku Gmin Nakło nad Notecią – Łobżenica. 

„Za” wprowadzeniem do porządku obrad głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” 

nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
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Następnie poddano pod głosowanie porządek obrad LXVII Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią wraz 

z przegłosowanymi zmianami. 

„Za” przyjęciem porządku obrad głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

 

Porządek obrad LXVII Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią wyglądał następująco: 

1. Otwarcie obrad 

a) stwierdzenie kworum 

b) zatwierdzenie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu z LXVI Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią  

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej 

w Nakle nad Notecią  

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag wniesionych do projektu studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Nakło nad Notecią 

b) rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag wniesionych do projektu studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Nakło nad Notecią 

c) rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag wniesionych do projektu studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Nakło nad Notecią 

d) Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Nakło nad Notecią 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nakło nad Notecią na rok 2023 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nakło nad Notecią na 

lata 2023 – 2040 

g) uchylenia Uchwały nr XVI/272/2015 Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 26 listopada 2015 r.  

w sprawie opłaty od posiadania psów 

h) przyznania w roku 2023 dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej p. w. Zwiastowania Najświętszej Maryi Panny 

w Potulicach na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy obiekcie wpisanym do 

rejestru zabytków oraz jej wysokości 

i) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Nakło nad Notecią i granic 

ich obwodów 

j) uchwalenia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2023 

k) trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Nakło nad 

Notecią 

l) wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości gruntowe stanowiące własność Gminy 

Nakło nad Notecią, położone w Nakle nad Notecią na rzecz Komunalnego Przedsiębiorstwa Wodociągów 

i Kanalizacji  Spółka z o.o. w Nakle nad Notecią 

m) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Nakle nad Notecią  

n) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie Paterek 

o) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym 

p) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym 

q) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym 
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r) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym 

s) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym 

t) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym 

u) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym 

v) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym  

w) regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na 

wyznaczonym miejscu  

x) zatwierdzenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych na lata 2024-2026 

y) uchwalenia regulaminu targowiska miejskiego pn. „Śródmiejskie Centrum Targowe w Nakle nad Notecią” 

z) zmieniająca uchwałę nr LXIII/1239/2023 Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 23 lutego 2023 r. w 

sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Nakło nad Notecią w 2023 r. 

aa) określenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, wynagrodzenia inkasentów tej 

opłaty oraz określenia upoważnionych inkasentów    

bb) powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników kadencji 2024- 2027 

cc) zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Bydgoszczy informacji o kandydatach na ławników 

kadencji 2024 -2027  

dd) zmieniająca uchwałę Nr LXV/1263/2023 w sprawie przyjęcia „zasad przeprowadzenia naboru wniosków o 

zawarcie umowy najmu, określenia kryteriów pierwszeństwa, w tym określenie zasad przeprowadzania 

oceny punktowej oraz obowiązkowej kaucji dla lokali mieszkalnych wybudowanych w Nakle nad Notecią w 

ramach Inwestycji Funduszu Mieszkań dla Rozwoju” 

ee) utworzenia Związku Gmin Nakło nad Notecią – Łobżenica 

ff) przyjęcia projektu Statutu Związku Gmin Nakło nad Notecią - Łobżenica 

5. Stan dróg gminnych i parkingów  

6. Sprawy bieżące Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią, w tym informacje o złożonych w okresie międzysesyjnym 

interpelacjach i zapytaniach  

7. Wolne głosy, wnioski, pytania i informacje 

8. Zakończenie obrad 

 

 

Ad.2  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż protokół z LXVI Sesji 

Rady Miejskiej został sporządzony, przesłany radnym w wersji elektronicznej oraz wyłożony w Biurze Rady 

Miejskiej. Nikt nie wniósł żadnych uwag. W związku z powyższym poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 

z LXVI Sesji Rady Miejskiej.    

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
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Ad. 3  

Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania uchwał przedstawił Burmistrz 

Miasta i Gminy Nakło nad Notecią Sławomir Napierała. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

 

Do sprawozdania radni zadali następujące pytania:  

Radny Jan Marciniak zapytał się czy jest możliwość sprzedaży budynku przy ul. Kazińskiej 5 w Ślesinie firmie, 
która go najmuje od nas.  
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Sławomir Napierała. Poinformował, że nie są prowadzone w tym zakresie 
rozmowy. Firma nie złożyła również żadnego wniosku w tej sprawie.  
 
Radny Szymon Karolczak zapytał się, czy odnośnie budynku przy ul. Ks. Skargi 1 jest postęp decyzyjny. 

Burmistrz Sławomir Napierała odpowiedział, że dopiero zostały złożone wnioski w ramach Rządowego 

Programu Ochrony Zabytków. Na chwilę obecną czekamy na rozstrzygnięcie naboru. 

 

Ad. 4 a 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia 

o sposobie rozpatrzenia uwag wniesionych do projektu studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Nakło nad Notecią. Do przedstawionego projektu uchwały 

nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1297/2023 i stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 b 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia 

o  sposobie rozpatrzenia uwag wniesionych do projektu studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Nakło nad Notecią. Do przedstawionego projektu uchwały 

nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1298/2023 i stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 c  

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia 

o sposobie rozpatrzenia uwag wniesionych do projektu studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Nakło nad Notecią. Do przedstawionego projektu uchwały 

nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1299/2023 i stanowi załącznik nr 12 do 

niniejszego protokołu. 
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Ad. 4 d  

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Nakło nad Notecią. 

Głos zabrał radny Daniel Kończak. Poinformował, iż obecne studium będzie obowiązywało do 2026 roku. Po 

tym okresie, z uwagi na zmianę przepisów, będą obowiązywały plany ogólne. W dalszej części wypowiedzi 

Radny zwrócił uwagę, aby w przyszłości uwzględnić w planach ogólnych zagospodarowanie terenów wokół 

Noteci. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1300/2023 i stanowi załącznik nr 14 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 e 

Skarbnik Miasta i Gminy Nakło nad Notecią Jarosław Kieca przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nakło nad Notecią na rok 2023 wraz z autopoprawką. Autopoprawka 

stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono 

uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1301/2023 i stanowi załącznik nr 17 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 f 

Skarbnik Miasta i Gminy Nakło nad Notecią Jarosław Kieca przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nakło nad Notecią na lata 2023 – 2040 wraz 

z autopoprawką. Skarbnik poinformował, że wprowadzona autopoprawka do budżetu wprowadza zmiany w 

załączniku nr 1 do Wieloletniej Prognozy Finansowej. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono 

uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1302/2023 i stanowi załącznik nr 19 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 g  

Skarbnik Miasta i Gminy Nakło nad Notecią Jarosław Kieca przedstawił projekt uchwały w sprawie uchylenia 

Uchwały nr XVI/272/2015 Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie opłaty 

od posiadania psów. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1303/2023 i stanowi załącznik nr 21 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 h 

Skarbnik Miasta i Gminy Nakło nad Notecią Jarosław Kieca przedstawił projekt w sprawie przyznania w roku 

2023 dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej p. w. Zwiastowania Najświętszej Maryi Panny w Potulicach na 
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prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy obiekcie wpisanym do rejestru zabytków 

oraz jej wysokości. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” nie było. Jedna osoba „wstrzymała się” od 

głosu. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1304/2023 i stanowi załącznik nr 23 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 i 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Nakło nad Notecią i granic ich obwodów. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1305/2023 i stanowi załącznik nr 25 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4j 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2023. Do przedstawionego projektu uchwały 

nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1306/2023 i stanowi załącznik nr 27 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4k 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu 

powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Nakło nad Notecią. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1307/2023 i stanowi załącznik nr 29 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4l 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości gruntowe stanowiące własność Gminy Nakło nad Notecią, 

położone w Nakle nad Notecią na rzecz Komunalnego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji  Spółka z 

o.o. w Nakle nad Notecią. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1308/2023 i stanowi załącznik nr 31 do 

niniejszego protokołu. 
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Ad. 4m 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości położonej w Nakle nad Notecią. Do przedstawionego projektu uchwały 

nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1309/2023 i stanowi załącznik nr 33 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4n 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie Paterek. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono 

uwag.  

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1310/2023 i stanowi załącznik nr 35 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4o 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1311/2023 i stanowi załącznik nr 37 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4p 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1312/2023 i stanowi załącznik nr 39 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4q 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1313/2023 i stanowi załącznik nr 41 do 

niniejszego protokołu. 
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Ad. 4r 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” nie było. Jedna osoba „wstrzymała się” od 

głosu. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1314/2023 i stanowi załącznik nr 43 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4s 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1315/2023 i stanowi załącznik nr 45 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4t 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.   

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1316/2023 i stanowi załącznik nr 47 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4u 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1317/2023 i stanowi załącznik nr 49 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4v 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1318/2023 i stanowi załącznik nr 51 do 

niniejszego protokołu. 
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Ad. 4w 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie regulaminu 

określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na 

wyznaczonym miejscu. 

Radny Jan Marciniak zapytał się czy tylko rolnicy naszej gminy będą mogli handlować na targowisku czy 

z innych gmin również. 

Odpowiedzi udzielił Jarosław Warmke Inspektor Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

Poinformował, że ustawa nie wprowadza ograniczeń i rolnik każdej gminy będzie mógł handlować. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1319/2023 i stanowi załącznik nr 53 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4x 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 

2024-2026. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 20 radnych. Głosów „przeciw” nie było. Jedna osoba „wstrzymała się” od 

głosu. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1320/2023 i stanowi załącznik nr 55 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4y 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

regulaminu targowiska miejskiego pn. „Śródmiejskie Centrum Targowe w Nakle nad Notecią”. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1321/2023 i stanowi załącznik nr 57 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4z 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę nr 

LXIII/1239/2023 Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 23 lutego 2023 r. w sprawie przyjęcia Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nakło nad 

Notecią w 2023 r. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1322/2023 i stanowi załącznik nr 59 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4aa 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości dziennych stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, wynagrodzenia inkasentów tej opłaty oraz 

określenia upoważnionych inkasentów   . Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1323/2023 i stanowi załącznik nr 61 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4bb 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu 

ds. zaopiniowania kandydatów na ławników kadencji 2024- 2027.  

Przewodniczący poinformował, że zwrócił się z prośbą do przewodniczących Klubów aby w porozumieniu z 

radnymi wytypowali kandydatów. Osoby wskazane przez kluby podtrzymały swoją chęć do pracy z Zespole. 

Podczas sesji żadnych więcej zgłoszeń nie było. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1324/2023 i stanowi załącznik nr 63 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4cc 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od 

Komendanta Wojewódzkiego Policji w Bydgoszczy informacji o kandydatach na ławników kadencji 2024 -

2027. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 64 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1325/2023 i stanowi załącznik nr 65 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4dd 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr 

LXV/1263/2023 w sprawie przyjęcia „zasad przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umowy najmu, 

określenia kryteriów pierwszeństwa, w tym określenie zasad przeprowadzania oceny punktowej oraz 

obowiązkowej kaucji dla lokali mieszkalnych wybudowanych w Nakle nad Notecią w ramach Inwestycji 

Funduszu Mieszkań dla Rozwoju”. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 66 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1326/2023 i stanowi załącznik nr 67 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4ee 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie utworzenia 

Związku Gmin Nakło nad Notecią - Łobżenica.  

 

Wiceprzewodnicząca Jolanta Tadych poprosiła, aby Burmistrz Sławomir Napierała przybliżył ideę utworzenia 

związku. 

Burmistrz Miasta i Gminy Sławomir Napierała, poinformował, że główną przyczyną podjęcia współpracy 

z gminą Łobżenica jest chęć wspólnych działań w zakresie rewitalizacji i zagospodarowania terenów 

turystycznych w miejscowości Gródek. Dodał, iż gmina Nakło również posiada tam swoje tereny. Współpraca 



11 

 

w ramach Związku daje nam jeszcze szersze możliwości do działania. Wspólnie z gminą Łobżenica będziemy 

starali się pozyskiwać środki na poprawę infrastruktury. Poinformował, że miały już miejsce wstępne 

rozmowy z Burmistrzem Łobżenicy panem Piotrem Łososiem oraz zastępcą Burmistrza panem Józefem 

Lewandowskim. Rada Miejska Łobżenicy również jest przychylna tej inicjatywie. Dlatego pojawił się pomysł 

utworzenia Związku. Burmistrz podkreślił, iż faktyczna współpraca z gminą Łobżenica trwa już kilka lat 

i dotyczy również innych sektorów. W dalszej części wypowiedzi nawiązał do kolejnego punku porządku 

obrad czyli przyjęcia projektu Statutu Związku Gmin Nakło nad Notecią – Łobżenica. Burmistrz poinformował, 

że prezentowany projekt statutu został przygotowany przez nas i jest konsultowany z gminą Łobżenica. 

Wersja robocza projektu uzyskała pozytywną opinię wojewody. Stąd dzisiejsze wywołanie uchwały.  

Burmistrz Sławomir Napierała podkreślił, że po podjęciu uchwały zgodnie z przepisami projekt statutu 

zostanie uzgodniony z wojewodą. Po spełnieniu tego wymogu rada będzie mogła podjąć już Statut Związku 

Gmin Nakło nad Notecią – Łobżenica. W dalszej kolejności podjęte uchwały w sprawie utworzenia Związku 

oraz przyjęcia jego Statutu zostaną przekazane Wojewodzie Kujawsko – Pomorskiemu, który będzie mógł 

wystąpić o zarejestrowanie nowotworzonego związku. Siedzibą Związku będzie Nakło nad Notecią,  a teren 

działania zgodnie z przepisami może obejmować teren całej Rzeczypospolitej. Burmistrz poinformował, że 

w przypadku chęci współpracy inne gminy będą mogły również przystąpić do Związku. 

 

Radny Sławomir Krainski – zapytał się czy były kierowane zapytania w sprawie chęci przystąpienia do innych 

gmin z naszego powiatu oraz do samego powiatu. 

Burmistrz odpowiedział, że odbył rozmowę z Starostą Nakielskim panem Tadeuszem Sobolem oraz 

z Burmistrzem Szubina panem Mariuszem Piotrkowskim, którzy wykazali zainteresowanie. Podkreślił, że 

podjęcie wspólnych działań znacznie ułatwi pozyskiwanie środków z wielu źródeł. Następnie dopowiedział 

kilka słów na temat działania Związku Gmin Kcynia, Nakło, Szubin oraz inwestycji, które udało się zrealizować 

dzięki temu Związkowi. 

Radny Sławomir Krainski ad vocem – życzył, aby udało się gminie Nakło nad Notecią oraz gminie Łobżenica 

utworzyć Związek. Podkreślił, że Nakło świetnie wykorzystuje rządowe programy żeby realizować inwestycje. 

Radny liczy, że uda się przywrócić Gródek do dawnej świetności. 

 

Radny Jan Marciniak – zapytał się czy projekt statutu był sprawdzony przez mecenasa z uwagi na brak 

pieczęci na wydruku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poinformował, że projekt był sprawdzony przez nasze 

biuro prawne oraz przez biuro prawne wojewody. Otrzymane wydruki są wersją roboczą, a w eSesji jest 

zamieszczony projekt z podpisem mecenasa. 

W celu rozwiania wątpliwości radnego Burmistrz dopowiedział, że do Urzędu Wojewódzkiego w Bydgoszczy 

został wysłany wstępny projekt, który został zaopiniowany pozytywnie, tylko po to aby na sesji można było 

przedstawić właściwy projekt. Po przyjęciu projektu przez organ stanowiący zostanie on ponownie 

przesyłamy do wojewody celem wydania uzgodnienia. 

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 68 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1327/2023 i stanowi załącznik nr 69 do 

niniejszego protokołu. 
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Ad. 4ff 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu 

Statutu Związku Gmin Nakło nad Notecią - Łobżenica. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono 

uwag.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 70 do niniejszego protokołu. 

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr LXVII/1328/2023 i stanowi załącznik nr 71 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poinformował, że sprawozdanie nt. Stanu dróg gminnych 

i parkingów przygotował i szczegółowo omówił  na wszystkich komisjach Kierownik Zespołu ds. Infrastruktury 

Drogowej Pan Waldemar Nowak.  

Głos zabrał radny Dariusz Domek. Poinformował, że na ul. Działkowej w Potulicach znowu pojawiły się 

dziury.  W ostatnim czasie było zrobione łatanie dziur na tej ulicy. W sprawozdaniu ulica Działkowa znajduje 

się w zestawieniu 16 innych ulic przeznaczonych do remontu. Radny poprosił o ujęcie w planach finansowych 

na kolejny rok kompleksowego remontu ulicy Działkowej w Potulicach. 

Informacja  stanowi załącznik nr 72 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż do Biura Rady nie wpłynęła żadna interpelacja oraz 

zapytanie.  

Podczas sesji interpelację zgłosił radny Antoni Żygowski w sprawie wprowadzenia znaku zakazu przejazdu 

z ul. Królowej Jadwigi i Aura Parku w kierunku ul. Sienkiewicza. 

Interpelacja stanowi załącznik nr 73 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie radna Ewa Hoppe – Kowalska zgłosiła zapytanie w sprawie naprawy schodów prowadzących na 

strych w szkole w Występie. Z uwagi na brak wniesienia zapytania na piśmie wystąpienie radnej zostało 

odnotowane w niniejszym protokole jako zgłoszenie wniosku. 

Burmistrz Sławomir Napierała poinformował, że jest to problem techniczny, który powinien zostać 

rozwiązany na poziomie dyrektora szkoły. W przypadku braku rozwiązania sprawę należy skierować do 

Dyrektora Zespołu Obsługi Oświaty i Rekreacji. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej omówił sprawy bieżące rady. Poinformował, iż Radni Rady 

Miejskiej w okresie między sesyjnym uczestniczyli m.in.: 

1. 26 maja - w podpisaniu umowy na bibliotekę  

2. 28 maja – w Jarmarku św. Wawrzyńca  

3. 1-2 czerwca – w Toruniu  w obradach Komisji Zasobów Naturalnych Europejskiego Komitetu Regionów 

4. 2 czerwca  - w złożeniu kwiatów z okazji 104- rocznicy śmierci Antoniego Nadskakuły  

5. 4 czerwca – w XXXIII (33) Biegu Ulicznym im. Klemensa Biniakowskiego  

6. 6 czerwca - w podpisaniu umowy na kryte lodowisko  

7. 13 czerwca  - w wizycie studentów w II roku Gospodarki Przestrzennej UMK w Toruniu  

8. 22 czerwca – w uroczystym zakończeniu roku szkolnego w Szkole Muzycznej  

9. 23 czerwca - w uroczystym zakończeniu roku szkolnego w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Ślesinie  

10. W bieżących odbiorach robót budowlanych 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski poinformował, że do Biura Rady wpłynęło pismo od 

Polskiego Towarzystwa Turystyczno - Krajoznawczego i Centrum Turystyki Wodnej dotyczące gali wręczenia 

laurów XIX edycji konkursu Nagrody Przyjaznego Brzegu. Wśród laureatów znalazł się przedstawiciel Rady 

Miejskiej w Nakle and Notecią pan Jan Światłowski. Na uwagę zasługują wieloletnie działania radnego na 

rzecz edukacji wodnej oraz upowszechnianie wiedzy o morzu i żegludze, łączył aktywność samorządowca 

i społecznika, w istotny sposób przyczynił się do  budowy infrastruktury wodnej na terenie Nakła. 

Burmistrz Miasta i Gminy Sławomir Napierała poinformował, że o przyznanie nagrody dla Pana Jana 

Światłowskiego wnioskował Związek  Miast i Gmin Nadnoteckich. 

Następnie w imieniu Związku  Miast i Gmin Nadnoteckich zaprosił na obchody Święta Noteci, które odbędą 

się 15 sierpnia br. na przystani w Nakle i będą połączone z obchodami Święta Wojska Polskiego. 

 

 

Ad.7 

Radny Daniel Kończak - wnioskował o zwiększenie częstotliwości patroli w godzinach późno wieczornych na 
terenie Aura Parku z uwagi na odbywające się kontrolowane poślizgi czy wyścigi samochodowe.  
Następnie w imieniu Prezes Fundacji Salus Homini pani Dobrosławy Jedynak odczytał komunikat w sprawie 

akcji profilaktycznej „biały czwartek”, która odbędzie się  21 września br. na przystani w Nakle and Notecią. 

Radna Halina Mnichowska - wnioskowała o przesunięcie przejścia dla pieszych znajdującego się na ulicy 

Długiej w Ślesinie  przy krzyżówce z DK – 10. Poprosiła o interwencję w tej sprawie u Starosty Nakielskiego 

z uwagi na fakt, iż jest to droga powiatowa. 

Radny Ryszard Kubiak – w nawiązaniu do odbioru z dnia 5 czerwca br. w którym uczestniczył wraz z radnym 

Antonim Żygowskim oraz do złożonego wniosku w okresie międzysesyjnym w sprawie remontu posadzki 

korytarza łączącego „węzeł sanitarny” z NOK, podziękował za zabezpieczenie środków na ten cel. 

Radna Katarzyna Borzych - Kubacka - w związku z podjęciem uchwał w sprawie miejskiego targowiska 
i zaprzestaniem prowadzenia handlu na Placu Zamkowych, poprosiła o złożenie wniosku w sprawie 
dofinasowania na zagospodarowanie terenu Placu Zamkowego jeżeli pojawią się takie możliwości. 
W dalszej części wypowiedzi nawiązała do Gródka oraz terenu przy Noteci, który jest również zdegradowany 
i wymaga naprawy. 
Burmistrz Miasta i Gminy Sławomir Napierała odpowiedział, że tworzymy Związek Gmin Nakło and Notecią - 
Łobżenica w celu pozyskania środków na rewitalizację Gródka, aby nie obciążać budżetu naszej jednostki. 
Budżet naszej gminy jest przeznaczony na realizację zadań na naszym terenie. Jeżeli chodzi o Plac Zamkowy 
to w pierwszej kolejności należy zacząć od projektu. Należy określić plan działania, zakres i koszty. Projekt 
powinien być poddany konsultacjom społecznym. Następnie Burmistrz poinformował, że w przypadku  
nabrzeża Noteci dalej trwa procedura sądowa. Zwrócił uwagę, że Gmina może realizować zadania tylko na 
terenach, których jest właścicielem lub pozostają w jej władaniu. 
 
Radna Ewa Haberska - poinformowała, o wyjeździe wakacyjnym organizowanym przez Samorząd 
Mieszkańców nr 11 do Dźwirzyna w dniach 5-15 sierpnia. Zaprosiła osoby chętne do uczestnictwa. 
 

 

Na koniec Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski życzył wszystkim uczniom, rodzicom  

i nauczycielom bezpiecznych i spokojnych wakacji.  
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Ad. 8 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł 

Wiśniewski o godzinie 13.22 zakończył obrady LXVII Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią.  

 

 

 

     Protokolant:        Przewodniczący obrad: 

 

        
  Paweł Wiśniewski 

Marta Waszkiewicz      Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią 
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